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KLASA: 620-05/24-04/9                                                                                                                                        

URBROJ: 251-798-24-12                                                                                                          

Zagreb,  13. kolovoza 2024. godine 

 

 

 

• ŽUPANIJSKIM SAVEZIMA 

 

 

ZAPISNIK 

s XXIX. sjednice Izvršnog odbora  

 održane 13. kolovoza 2024. godine putem video veze 

 

Prisutni članovi Izvršnog odbora: Denis Peršić – predsjednik, Igor Banovac - dopredsjednik, Loris Matković, 

Boris Nadenić, Dino Blečić, Luko Hendić, Miljenko Butković i Jerko Marinković 

Ostali prisutni: Lukrecija Zanki – glavna tajnica, Vjekoslav Matetić – direktor reprezentacija, Grozdana 

Juričev Šprljan- predsjednica Komisija za petanku, Zoran Nasić – predsjednik Komisije za raffu 

Sjednicu je otvorio Denis Peršić koji je na početku pozdravio sve prisutne, nakon toga je utvrdio potreban 

kvorum, glavnu tajnicu zadužio za zapisničara te dao prijedlog za  

 

D N E V N I   R E D : 

0. Prihvaćanje zapisnika od 12.7. i očitovanja od 23.7.2024. godine 

1. Sportska komisija 

• Konačne tablice 2. HB liga za sezonu 2023./2024. 

• Sastav HBL za 2024./2025. 

• Prijedlog termina za ždrijeb HBL za 2024./2025. 

• Prijedlog izmjene Kalendara natjecanja  

• Prijedlog izmjene Propozicija natjecanja HBL za sezonu 24/25 – nakon javne rasprave 

po ŽBS 

• Prijedlog Propozicija volo PH (U-18) i Kup Hrvatske 

• Prijedlog imenovanja povjerenika HBL za sezonu 24/25 

2. Sudačka komisija 

• Prijedlog imenovanje povjerenika za suđenje HBL za sezonu 24/25 

3. Pregled boćarskih terena HBL za sezonu 24/25 

4. Komisija za izbor najboljih boćara i boćarica – prijedlog za Nagradu Dražen Petrović 2024 

5. Izvještajna sjednica Skupštine HBS-a – informacija 

6. Razno 

koji je jednoglasno usvojen. 
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ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 

 

AD 0. Prihvaćanje zapisnika  

Zapisnik sa sjednice održane zapisnika 12. srpnja i očitovanja od 23. srpnja 2024. godine jednoglasno su 

usvojeni. 

 

AD 1 Sportska komisija 

 

• Konačne tablice 2.HB liga za sezonu 2023./2024. – jednoglasno usvojene (u prilogu) 

• Sastav HBL za sezonu 2024./2025 – jednoglasno usvojen (u prilogu) 

• Prijedlog da se javni ždrijeb HBL za sezonu 2024./2025. održi u Rijeci, BC Podvežica u ponedjeljak, 

19. kolovoza 2024. godine s početkom u 20:30 – jednoglasno usvojen. 

• Prijedlog Komisije za ždrijeb u sastavu – D.Blečić – predsjednik, S.Marelja-Bošnjak, I.Sušanj, 

D.Jelovica i A.Šestan – jednoglasno usvojen. 

• Prijedlog izmjena i dopuna Kalendara natjecanja 2024./2025. – jednoglasno usvojen. (u prilogu) 

• Prijedlog izmjene Propozicija natjecanja HBL za sezonu 24/25 – nakon provedene javne rasprave – 

usvojen većinom glasova (7 ZA i 1 PROTIV).  

Propozicije Super HBL  -  

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/PropozicijeSuperHBL2024-25.pdf 

               Propozicije 1.HBL-e  

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/Propozicije1.HBL2024-25.pdf 

                Propozicije 2.HBL-e 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/Propozicije2.HBL2024-25.pdf 

                Propozicije HŽBL-e 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/Propozicije-HZBL2024-25.pdf 

• Prijedlog izmjena i dopuna propozicija volo PH i Kup za 2024. godinu – ažuriranje klubova Super 

HBL 2023./2024. koji sudjeluju na završnici Kupa Hrvatske – jednoglasno usvojen 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2023/04/PropozicijeVOLO-PHiKUPza2024.pdf 

 

• Prijedlog imenovanja povjerenika HB liga za 2024./2025. – jednoglasno usvojen 

• Super HBL – v.d. povjerenika – Dino Blečić  

• 1. HBL – Sjever  - Davor Koraca 

• 1. HBL – Jug  – Srđan Dragojević 

• 2. HBL – Istra – Primorje – Davor Koraca 

• 2. HBL – Srednja Dalmacija – Željko Sabalić 

• 2. HBL – Zagreb – Slavonija – Davor Bašić 

• 2. HBL – Dubrovnik – Neretva – Srđan Dragojević 

• Hrvatska ženska boćarska liga – Hrvoje Ostojić 

• Hrvatska juniorska boćarska liga – Davor Jelovica 

• Hrvatska kadetska boćarska liga – Davor Jelovica 

• 1.Hrvatska raffa liga – Petar Vučković 

• 1.Hrvatska petanka liga – Hrvoje Ostojić 

 

 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/PropozicijeSuperHBL2024-25.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/Propozicije1.HBL2024-25.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/Propozicije2.HBL2024-25.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/Propozicije-HZBL2024-25.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2023/04/PropozicijeVOLO-PHiKUPza2024.pdf
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AD 2 Sudačka komisija 

 

- Prijedlog imenovanja povjerenika za suđenje HB liga 2024-/2025. jednoglasno usvojen. 

Super HBL – Boris Nadenić 

1.HBL – Sjever – Oliver Nadenić 

1.HBL – Jug – Ivo Visković 

HŽBL – Boris Nadenić 

1.HRL – Ivo Visković 

1.HPL – Dragan Bukić 

 

AD 3 Pregled boćarskih terena HBL za sezonu 2024./2025. 

 

Prijedlog da za sljedeću sjednicu IO-a Sportska i Sudačka komisija pripreme prijedlog imenovanja 

Komisije za pregled terena – jednoglasno usvojen. 

Prijedlog provedbe pregleda terena – jednoglasno usvojen: 

- Super HBL, HŽBL i 1. HBL najkasnije 10 dana prije početka natjecanja  

- 2. HBL najkasnije 10 dana prije početka proljetnog dijela sezone 24/25 

AD 4 Komisija za izbor najboljih boćara i boćarica – prijedlog za Nagradu Dražen Petrović 2024. 

 

Na javni poziv HOO-a, a u skladu s Pravilnikom HOO-a, za dostavu prijedloga kandidata za ovogodišnju 

Nagradu Dražen Petrović, Komisija HBS-a za izbor najboljih boćara i boćarica izradila je prijedlog 

kandidata HBS-a koji je jednoglasno usvojen. 

 

NAJUSPJEŠNIJA SPORTAŠICA  MLAĐIH DOBNIH KATEGORIJA: ANA JUGINOVIĆ, BK Naklice, Omiš, rođena 

22. 1. 2004.  

NAJUSPJEŠNIJI SPORTAŠ  MLAĐIH DOBNIH KATEGORIJA: ŽARKO JERČINOVIĆ, BK Drivenik, Općina 

Vinodolska, rođen 6. 11. 2005. 

NAJUSPJEŠNIJA MUŠKA EKIPA MLAĐIH DOBNIH KATEGORIJA: BOĆARSKI KLUB SVETI JAKOV, 

JADRANOVO 

NAJUSPJEŠNIJI SPORTSKI PAR MLAĐIH DOBNIH KATEGORIJA: IVAN NAČINOVIĆ, BK Vargon, Rijeka, 

rođen 5. 1. 2006. i ADRIAN ŠIPEK, BK Sveti Jakov, Jadranovo, rođen 16. 11. 2008.  

 
AD 5 Izvještajna sjednica Skupštine HBS-a  

 

Predsjednik je izvijestio prisutne da će se izvještajna sjednica Skupštine za 2023. godinu, nastavak 

sjednice održane 13. srpnja u Rijeci, održati 22. rujna 2024. godine s početkom u 9:30 sati putem video veze 

(što je usvojeno izmjenama i dopunama Statuta). Iako je sjednica Skupštine bila najavljena za 14. rujna, 

datum je promijenjen zbog održavanja završnice Kupa europskih prvaka za juniore u Jadranovu u 

navedenom terminu, a na kojoj će biti angažirane osobe koje Skupštini daju svoja godišnja izvješća o radu.  
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AD 6 Razno: 

 

a) Prijedlog imenovanja članova Stručnog stožera reprezentacija  

Prijedlog Direktora reprezentacija za  imenovanje voditelja delegacija za SP i EP, koji zajedno s izbornicima 

i njihovim pomoćnicima čine stručni stožer reprezentacije HBS -a je jednoglasno usvojen. 

- EP raffa za juniore - Innsbruck (Austrija) - Voditelj delegacije – Zoran Nasić, izbornik -  Josip Bulić  

u svojstvu pomoćne trenerice U-18 – Ana Juginović  i Denis Peršić, predsjednik HBS-a – delegat 

na sjednicama CER-a 

• SP raffa mješovito Kemer (Turska) - Voditelj delegacije Denis Peršić,  izbornik Ante Jurjević 

-EP volo žene i mješovita štafeta – Mersin (Turska) – Voditelj delegacije Igor Banovac, izbornik 

Romano Grižančić, pomoćni trener Čedo Vukelić,  Tomislav Ćurko, predsjednik FEB – sjednica IO-a FEB. 

 

b) Presuda Županijskog suda u Zagrebu u predmetu tužiteljice Šimunović – Suknaić – na znanje 

Predsjednik je izvijestio prisutne da je Savez zaprimio novu presudu u predmetu tužiteljice S.Šimunović – 

Suknaić protiv HBS-a. Županijski sud u Zagrebu je ponovno preinačio prvostupanjsku presudu koja je bila 

u korist tužiteljice. Ova presuda je pravomoćna i u korist HBS-a i tužiteljica treba platiti sudske troškove. 

Tužiteljica ima pravo na reviziju i ove presude što će ona vjerojatno i učiniti. Znači, slučaj ide dalje.  

 

c) Dopis Pravobranitelja za djecu 

Predsjednik je izvijestio prisutne da je ured Saveza zaprimio dopis Pravobranitelja za djecu po pritužbi 

Tanje Turčinović i Anike Ujčić na sustav i satnicu natjecanja održano PH U-12 i U-15. U pritužbi traže i da 

se poništi održano natjecanje, tj. da se ponovi PH U-15 za djevojčice. 

Naime, ulažu pritužbu na sustav natjecanja u kojem se djevojčice i dječaci natječu međusobno, iako se 

zadnjih godina povećava broj djevojčica koje se bave boćanjem.   

Pravobranitelj za djecu daje preporuku da se ozbiljno razmotre navodi iz pritužbe i traži da se ured 

Pravobranitelja izvijesti o aktivnostima i radnjama koje je Savez proveo po preporuci. 

U raspravu su sudjelovali svi prisutni članovi IO-a, koji su izrazili svoje iznenađenje i nevjericu da je takva 

pritužba upućena Pravobranitelju za djecu. 

Predsjednik je potvrdio da se državna natjecanja po kategorijama organiziraju i provode u skladu s 

uputama Međunarodna boćarske federacije, koja u toj dobnoj kategoriji ne razdvaja dječake od djevojčica. 

Sportska komisija je već raspravljala o budućim aktivnostima razdvajanja PH za djevojčice i dječake u 2025. 

godini, pogotovo ako brojke prijavljenih djevojčica budu iste. O toj problematici raspravljalo se i na sjednici 

Skupštine HBS održanoj u 13. srpnja u Rijeci. O poništavanju PH neće se raspravljati. Zbog globalno 

nepredvidljivih vremenskih prilika, sigurno ćemo se i u buduće boriti ili s velikim vrućinama, ili hladnoćom 

(kao što je bio slučaj kada je PH za kadete bilo organizirano u vrijeme uskršnjih školskih praznika). 

Pravobranitelju za djecu uputit će se dopis što Savez planira učiniti po navedenoj prijavi. 

I.Banovac je potvrdio da Pravobranitelj mora odgovoriti na svaku zaprimljenu prijavu. Potvrđuje da se i u 

mnogim drugim sportovima djevojčice i dječaci natječu zajedno (nogomet, košarka).  

Direktor reprezentacija također je izrazio svoje iznenađenje zaprimljenim dopisom. Potvrđuje da u toj 

dobnoj kategoriji nema govora o diskriminaciji, jer su djevojčice U-12 više nego ravnopravne dječacima na 

natjecanju. 

J.Marinković potvrđuje da u satnici natjecanja ima prostora da se ona korigira i da Sportska komisija na 

tome treba poraditi. U natjecanja mlađih dobnih kategorija i u rad s djecom općenito, ulaže se velik trud i 

napor na terenu i velika je šteta da se sada to ovako komentira. Izražava svoju podršku vodstvu Saveza i 

Sportskoj komisiji. 
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D.Blečić ostao je zatečen kao predsjednik Sportske komisije. Smatra da su iznesene paušalne primjedbe. 

Poslije svakog prvenstva analizira se što je bilo dobro, a što loše i pokušava se za sljedeće napraviti bolje.  

 

d) Sufinanciranje organizacije raffa i petanka PH  

U skladu s usvojenim kalendarom državnih natjecanja, donesena je jednoglasna odluka o sufinanciranju 

organizacije državnih prvenstava u raffa i petanka boćanju za 2024. godinu: 

- Za petanka klubove organizatore seniorskih prvenstava za muške odobrava se isplata po 50 eura + 50% 

od prikupljenih kotizacija na žiro račun kluba po održanom prvenstvu. 

-Za petanka klubove organizatore seniorskih prvenstava za žene odobrava se isplata po 100 eura na žiro 

račun kluba po održanom prvenstvu. 

-Za raffa klubove organizatore seniorskih prvenstava za muške odobrava se po 50 eura + 50% od 

prikupljenih kotizacija na žiro račun kluba po održanom prvenstvu. 

-Za raffa klubove organizatore seniorskih prvenstava za žene – po 100 eura na žiro račun kluba po 

održanom prvenstvu. 

G.Juričev Šprljan u ime Komisije za petanku iznijela je prijedlog izmjena i dopuna kalendara natjecanja, tj. 

promjenu datuma održavanja petanka PH u disciplini pojedinačno za žene i muške. 

Novi datum: 

- za PPH pojedinačno žene – 28.9.2024. u organizaciji PK Tribunj – jednoglasno usvojeno. 

- za PPH pojedinačno muški- 29.9.2024. u organizaciji PK Krčić Knin – jednoglasno usvojeno. 

 

e) Sudačka komisija 

B.Nadenić podsjetio je na prijedloge IO-a Zbora sudaca HBS-a, izmjene i dopune Pravilnika o radu i 

organizaciji boćarskih sudaca, o kojima se već raspravljalo i koje je IO na sjednici održanoj 28.5.2024. 

godine potvrdio kao prijedloge za Skupštinu HBS-a, ali o kojima se na kraju nije stiglo raspravljati na 

sjednici Skupštine održanoj 13. srpnja 2024. godine: 

- Članak 9. 

Boćarski sudac sa navršenih 65 godina života prestaje s aktivnim suđenjem na međunarodnim i 

nacionalnim prvenstvima, kup utakmicama te susretima HB liga. 

Boćarski sudac sa navršenih 68 godina života prestaje s aktivnim suđenjem na međunarodnim i 

nacionalnim prvenstvima, kup utakmicama te susretima HB liga. 

• Članak 10 – prijedlog IO-a HBS-a 

Nacionalni suci članovi Izvršnog odbora HBS-a ne mogu u isto vrijeme biti raspoređeni na A i B listu 

sudaca HBS-a, niti mogu suditi susrete 1. HRL i 1. HPL. 

Nacionalni suci članovi Izvršnog odbora HBS-a, Skupštine HBS-a, predsjednici i tajnici ŽBS ne mogu u isto 

vrijeme biti raspoređeni na A i B listu sudaca HBS-a, niti mogu suditi susrete 1. HRL i 1. HPL. 

• Prijedlog – Sudačka oprema i obuća (prilog) 

dodatni popis odjeće i obuće za iduće razdoblje: 

- Polo bijela majica sa kratkim rukavima (slika u prilogu) – za svakog suca s A i B liste HBS bi 

sufinancirao 50% iznosa za nabavu 1 majice s oznakom suca (sudac/nacionalni)  

- Kratke hlače-tamno plave sa džepovima (slika u prilogu) – na trošak suca 

- Kapa (slika u prilogu) – za svakog suca s A i B liste po 1 kapa na trošak HBS-a  

- Tenisice u crnoj boji – na trošak suca 

Uvjeti kod suđenja u paru: 
Suci koji sude u paru moraju biti jednako obučeni (ili oba u dugim hlačama ili oba u kratkim hlačama) 
B.Nadenić najavio je redovne instruktaže sudaca prije početka nove natjecateljske sezone. 
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f) Novo izdanje MTP – najava završne faze pripreme i tiska – kraj rujan, nakon toga distribucija. 
 

Sjednica je započela s radom u 19:30, a završila u 21:15 sati. 

 

Zapisničar   

Lukrecija Zanki                                                                                                                  Predsjednik HBS-a 

Glavna tajnica HBS-a                                                                                                             Denis Peršić 

 

 

 


